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Kdo jsem a co dělám?

Jsem náčelníkem Spolku posluchačů architektury a mám tak přehled o dění na fakultě 

a jsem seznámen s problémy všech studijních oborů na FA. Aktuálně studuji obor 

Krajinářská architektura, ale mám i několikaletou zkušenost s oborem Architektura 

a urbanismus. Můžete mě znát například od čtvrtečního výčepu, ale i z jiných akcí, 

které se v našem baráku konají. V rámci funkce náčelníka komunikuji dennodenně

sese studenty, pedagogy i vedením fakulty a řeším dlouhodobé problémy i mimořádné 

situace. Vše řeším s čistou hlavou a diplomaticky, ale na problémy se nebojím upozornit. 

Univerzitní prostředí musí být svobodné, demokratické a otevřené všem bez ohledu

na jejich pohlaví, barvu pleti, víru, původ či sexuální orientaci a ideálně i ekonomickou 

situaci daného studenta či studentky. Chci, aby dění na rektorátu bylo lépe komunikováno 

akademické obci a aby univerzita nezaspala v současných otázkách, mj. klimatické krize.

Proč mě zvolit?

•• Budu hájit a prosazovat zájmy Fakulty architektury na celouniverzitní úrovni.

• Budu usilovat o lepší mezifakultní a mezioborovou spolupráci.

• Budu apelovat na potřebu větších investic do kolejí a menz ČVUT.

• Budu se snažit prosadit větší dotaci na jídla v menzách. 

• Budu pravidelně informovat o dění v AS ČVUT i na rektorátě pomocí sociálních sítí.

• Pokusím se prosadit dvojjazyčné názvy jídel v menzách!


